
Galante 
Lambrusco di Modena DOC
蓝布鲁斯科格兰迪起泡葡萄酒

Cantina di Carpi e Sorbara

Category: Sparkling Sweet Red Wine  
Place of origin: Carpi, Bomporto, Modena - Emilia-Romagna
Grape variety: Salamino, Marani, Sorbara
Alcohol: 8,5% vol. 
Aging: 5 years
Serving: 12 - 14°C
Tasting notes: Sparkling wine with vinous and fruity aroma; the 
flavor is sweet and full body. Deep red color with violet 
reflections. Persistent froth. 
Pairing: Fruity and lightly sparkling, easy to drink it goes on well 
with typical dishes of Emilia-Romagna’s cuisine, many Italian 
pasta dishes as well as pizza, important second dishes of meat 
or cheeses.
Particularities: The name Lambrusco, deriving from Latin, 
already describe the wine: something that stings in the palate. 
This feature, a reasonable acidity and a moderate level of tannin, 
are typical of a young and delightful wine, as Lambrusco is.

类型: 甜红起泡葡萄酒
产地: 卡普里, 博姆波图, 摩德纳 - 艾米利亚- 罗马涅
葡萄种类: 萨拉米诺, 玛朗尼, 索巴拉
酒精度: 8,5% vol. 
时效: 5 年
建议饮用温度: 12 - 14°C
品酒辞:深红泛紫罗兰, 散发着酒香和水果香,口感甜美, 结构丰满。
搭配推荐: 适合搭配很多意大利意面美食和披萨，任何重要的第二
道菜以及奶酪; 艾米利亚-罗马涅特产。
特殊性: 这个名字源于拉丁文, 并用于描述葡萄酒: 味觉上的刺激。
它拥有合理的酸度及适度的单宁等特性, 是年轻人喜爱的一款典
型的令人愉快的葡萄酒。 


